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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 1.09.2017                                                                19:00 – 21:30 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni Ing.Hýbela, ing.Tomášek, Fišer, Straka, Hanáček, Bednářová  

Omluven Bc. Vavro, 

Hosté -- 

Program 

1. Hlášení rozhlasů 
2.Třídění odpadu 
3. ul. Lipová retardér, kanál 
4. Cyklosteska 
5. Židle – stoly 
6. Obnovení ramene náhonu 
7. Kronika 
8. Chodník 
9. Obecní svátek 
10. Proškolení obsluhy nového zař. OVB 
11. Lavičky náměstí 
12. WiFi náměstí 
13. TimeNews 

Obsah 

 

Jednání bylo zahájeno v 19:00 hod 
 

 
1. Informace o zavedení centrálního rozhlasu, který bude ovládán ze Šlapanic přes PC 

kde bude namluven a nastaveno, kdy hlášení proběhne v automatickém systému. 
Předávání požadavků bude probíhat přes ing. Hýbely 
 

                                                                      
2. MěU Šlapanice zavádí systém třídění odpadu formou zavedením pytlů na tříděný 

odpad. Pytle budou dodány do domácností. 
 

                                                                     Hlasování pro 6   proti 0  nepřítomen 1 
3. Občané z ulice Lipová nechtějí „retardér“ kvůli hluku. Stávající kanál dešťové vody 

bude zacementován podle doporučení OVB. Požadovaný hydrant osadní m výborem 
nebyl doporučen MěÚ Šlapanice jako nutný. Sberný kanál na dešťovou vodu napříč 
ulicí Lipová od shora pro sběr dešťové vody MěÚ slíbil zakomponovat do projektu. 
Na žádost OVB bude připravována varianta rekonstrukce s uložením elektrifikace 
„do země“. 

 
4. Cyklostezka bude realizována v roce 2018 resp. první polovina po „Černý splav“. 

 
5. OVB  vybralo pro KD Bedřichovice světlé stoly Family buk 80x80 

a židle Paysane buk min. 60ks 
 

6. Pan Vavro slíbil dotažení „do konce“ zprovoznění – při rekonstrukci mostku na státní 
silnici, zaslepeného ramene náhonu mlýna – což při projektování minulým vedením 
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města bylo opomenuto. Toto řešíme na základě stížností občanů. 
7. Kronika obce Bedřichovice, která byla minulým vedením obce zanedbána a od roku 

2016 není psána, je připravována k pokračování zápisů, tak aby byla zachována 
tradiční mnohaletá kontinuita. 

8. OVB projednává rekonstrukci chodníků v Bedřichovicích ještě v tomto roce. 
9. Osadní výbor projednal pokračování Obecního svátku v příštích letech, tak aby 

nevznikaly „krizové“ situace s jeho organizací. 
10. Proškolení obsluhy KD místních občanů bude provedeno na jaře 2018 
11. OVB bude řešit stav laviček na našem Náměstíčku, který neodpovídá v kvalitě 

provedení stavu po třech letech. Zde otevřeně kritizujeme dodavatele a požadujeme 
reklamaci dodaného zboží. 

12. Tak jak předseda OVB na Veřejném zasedání zastupitelstva již připomínkoval, 
nechápe OVB jak je možné, prezentovat vedením města zřizování WIFI v prostorech 
města a opomenout kulturní dům Bedřichovice, který je taktéž pod správou Šlapanic. 
Doporučujeme  pokračovat s rozšířením WIFI i v KD Bedřichovice, aby tento 
městský prostor nebyl vyčleněn z moderních technologických trendů a místní 
uživatelé včetně platících nájemců KD měli možnost KD Bedřichovice považovat za 
progresívní a moderní prostředí, kam se budou rádi vracet. Může to generovat další 
následné zisky pro Šlapanice. Tak nebuďme úzkoprsí. 

13. Pan Ivoš Fišer přislíbil sponzoring při tisku místních The Bedřichovice Times, za což 
mu děkujeme. Pan Hýbela připraví ve spolupráci s místními přispěvateli do 
občasníku formát pro tisk. 
 
 
 
 
 
  

Jednání bylo ukončeno v 21:30 hod 
 
 

Vyhotovil  Ing. Rudolf Hýbela                                                                

Podpis 

 


